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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kezeli mostohagyermekként a Kormány az 
egészségügyi-, és oktatási ágazatban dolgozókat? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Központi Statisztikai Hivatal mai napon közreadott gyorsjelentése szerint „a bruttó és a nettó
átlagkeresetek egyaránt 12,1%-kal nőttek az előző év azonos időszakához képest.”

Hiába az örvendetes tény, ha a részleteket tekintjük, azt látjuk, hogy az egyes ágazatok között ordító
eltérések mutatkoznak. A két leginkább leszakadó terület a humánegészségügy, illetve az oktatás.

Míg az előbbiben – 2018 február havához képest 2019 február havában - 2,2%-kal emelkedtek a
bérek,  az  utóbbiban  4,2%-kal.  A  pénzromlás  mértéke  3,1%-os  volt  februárban,  tehát  az
egészségügyben dolgozók esetén kifejezetten reálkereset csökkenésről van szó.

Kérdezem  Tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  miért  kezeli  mostohagyermekként  a  Kormány  az
egészségügyi-, és oktatási ágazatban dolgozókat? Mikorra várható, hogy radikális béremelést hajt
végre a Kormány e két, megkérdőjelezhetetlenül alapvető fontosságú területen?

Szíves válaszát előre is köszönöm.

Gyöngyösi Márton


